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Van:SE IERIE JREEECINxiv nl
Datum: 9 februan 2021 om 11:17:32 CET

Aun: EXE OE OD rival

Onderwerp: RE: Doorst: Samenvatting gesprek EEN

Wat ging er naar [ERS dan? Volgens [EE mag niemand anders contact hebben met [ERE
Met vriendelijk groet,

5.1.2e

CIO-Office RIVM

Rijksinstituut voor Volksgezondheid
en Milieu

Ministerie van Volksgezondheld,
Welzijn en Sport

A. van Leeuwenhoeklaan 9 | 3721 MA | Bilthoven |

BEEEE| Postbus 1 | 3720 BA | Bilthoven

M

E rivm.nl

www. rivm.nl

De zorg voor morgen begint vandaag

rom: ENED 0 EE-CKECov.Sent: dinsdag 9 februari 2021 08:16

To: 55 REC EE 011m.
Subject: Doorst: Samenvatting gesprek [FEY

ver: EEE EI BED cum

Datum: 9 februari 2021 om 08:10:44 CET

Onderwerp: RE: Samenvatting gesprek

Hallo [IENEZN
Door een voorval en discussie over de wijze van pseudonimiseren is er door mij geen memo opgesteld. En die die dus ook niet

meegegaan haarBEA Dus ook niet jouw tekst

Dat is niet handig en inmiddels zijn we een week verder en weet ik niet of dit scenario bekend en meegewogen is.

Vandaag komt meen ik het antwoord van [BEI Hebben jullie als iets meer informatie daarover ?



1148474

var: FE tum >

Datum: 4 februari 2021 om 18:35:39 CET

Onderwerp: RE: Samenvatting gesprek [EEE]

Hartelijk dank

Wat je schrijft sluit mooi aan bij de memo die ik schrijf en de uitkomsten van de Risico Analyse sturen dezelfde kant

op.

Daar kan ik morgen wel mee verder.

Dank voor deze input.

Met vriendelijke groet,

Rijksinstituut voor Volksgezondheid en Milieu

Dienst Vaccinvoorziening en Preventieprogramma's
Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport

www.rivm.nl

rom: [EXER IEXERN HENCEETN© ivi.»Sent: donderdag 4 februari 2021 17:33

Subject: Fw: Samenvatting gesprek ERE

Bese EEIE
Van de week hebben wij overleg gehad over de planning voor het proces monitoren. Daar hadden wij het over de samenhang tussen DVP en EPI bij dit proces en

dat er eigenlijk een procedure moet komen voor het beoordelen van de datavragen.

Naar aanleiding van ons gesprek heb ik hetgeen we hebben besproken even kort op papier gezet. Jij gaf aan dat je een memo aan het schrijven bent hierover.

Misschien heb je er iets aan als input voorje memo.

‘We hebben het ook besproken met 5.1.2 zou nog even contact met je opnemen als het goed is.

Jouw memo kan wellicht ook dienen als extra input bij de DPIA die nog richting gaat?

Met vriendelijke groet,

ror: [EEN INEEN
Sent: Tuesday, 2 February 2021 16:36

Subject: Samenvatting gesprek [EEE

ENE



1148474

Hierbij zoals afgesproken een samenvatting zoals ik het nu begrepen heb naar aanleiding van het gesprek met] EY

Verantwoordelijkheden:
- Het proces Monitoring is binnen het RIVM een taak van het EPL.

- De verantwoordelijkheid van het bouwen van een Bl omgeving van het CIMS ligt bij het DVP.

- Er kunnen ook gegevens worden opgevraagd door externen t.b.v. van bijvoorbeeld het doen van studies. Maar dat speelt op dit moment nog niet.

De rapportages die het EPI nodig heeft voor de monitoring van het COVID 19 vaccinatieprogramma moeten worden gehaald uit de database BI CIMS. Zoals we

constateerde tijdens het overleg zou er dus een DPIA moeten komen op het proces monitoring, waarbij de BI-CIMS een onderdeel is van het proces, namelijk de

applicatie waar de gegevens voor de rapportages uit moeten komen. Een samenwerking tussen EPI en DVP dus.

Alleen zoals ook besproken is het op voorhand lastig om een DPIA uit te voeren op het hele proces monitoring omdat de benodigde rapportages die nodig zijn
om het COVID-19 vaccinatieprogramma goed te kunnen monitoren aan verandering onderhavig zijn en niet allemaal op voorhand bekend zijn.

Een mogelijke oplossing hiervoor is:

Het uitvoeren van een gedegen informatiebeveiligingsanalyse op de Bl omgeving van het CIMS. Om te controleren of anonimsering/pseudonimisernig goed
wordt toegepast binnen de database en of er voldoende beveiligingsmaatregelen zijn getroffen ter beveiliging van de database.

Daarnaast zal er een strakke procedure moeten worden ingeregeld voor het opvragen van datasets voor rapportage uit deze database. In dit proces moet

worden uitgewerkt wat er moet gebeuren per aanvraag van een dataset. Dus wie mag een dataset opvragen, wat moet er (0.2. op het gebied van privacy)

getoetst worden voor het verstrekken van een dergelijke dataset (zoals grondslag, doelbinding, dataminimalisatie etc), wie de dataset mag ontvangen en hoe de

dataset zal worden aangeleverd enz. Voor het RVP is hiervoor een commissie ingericht. Een dergelijke commissie zou in dit geval misschien ook kunnen werken.

Wat zou er dan eigenlijk nodig zijn, een goede informatiebeveiligingsanalyse en de benodigde maatregelen treffen op de BI-CIMS omgeving en anderzijds een

strakke procedure voor de uitgifte van datasets ten behoeve van monitoring.


